
Rada Powiatu Kolskiego
ul. Sienkiewicza 21/23

62-600 KOŁO

BRZ.0002.14.2019

Protokół Nr XVIIII2019

z XVIII sesji Rady Powiatu Kolskiego

odbytej w dniu 30 października 2019r.

1. Otwarcie sesji

Otwarcia obrad XVIII sesji Rady Powiatu Kolskiego o godz. l300 dokonał przewodniczący rady

Marek Świątek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, Posła Leszka Galembę, naczelników wydziałów, dyrektorów

jednostek, media i wszystkich obecnych.

Ad 3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący rady stwierdził na podstawie listy obecności, iż obrady są prawomocne,

w sesji uczestniczyło 20 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

W imieniu Rady Powiatu Kolskiego przewodniczący rady z okazji wyboru na zaszczytną funkcję

posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej złożył Panu Leszkowi Galembie serdeczne gratulacje i

życzenia wszelkiej pomyślności w działalności społeczno - politycznej. Przewodniczący dodał,

że uzyskanie mandatu posła, świadczy o zaufaniu i społecznym poparciu mieszkańców

wielkopolskiej ziemi. Wiceprzewodniczący rady Ryszard Kasiorek odczytał list gratulacyjny

adresowany do Posła Leszka Galemby.

Głos zabrał Pan Leszek Galemba, który podziękował za życzenia, jednocześnie obiecał dalsze

wsparcie działań władz powiatu oraz zapewnił, że będzie godnie reprezentować powiat kolski w

parlamencie.

Ad 5. Przyjęcie protokołu z XVI i XVII sesji.

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie protokoły z XVI XVII sesji Rady Powiatu

Kolskiego.

W glosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. W wyniku glosowania protokoły zostały przyjęte

20 głosami "za", Ogłos "przeciw", Ogłosów" wstrzymujących się". Imienny wykaz glosowania w

w/w sprawie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący rady zgłosił wniosek w sprawie:



l) zmiany numeracji porządku obrad polegający na przesunięciu projektu uchwały w sprawie

zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej w Kole z punktu 16 do punktu 8. Przewodniczący rady wyjaśnił, że powyższa

zmiana podyktowana jest tym, iż Dyrektor Iwona Wiśniewska została zaproszona również na

sesję Rady Miejskiej w Kole, która odbywa się w dniu dzisiejszym, stąd prośba o zreferowanie

Programu Naprawczego SP ZOZ w Kole na początku sesji.

2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad

Zabytkami Powiatu Kolskiego na lata 2018-2021 i umieszczenie go jako punktu 15 a pozostałe

przesunąć o jeden.

Nikt więcej nie zgłaszał propozycji do porządku obrad, w związku z tym przewodniczący rady

poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku O zmianę numeracji w porządku obrad polegający na

przesunięciu projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole z punktu 16 do punktu 8.

W głosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty

20 głosami" za", O głosów "przeciw", O głosów" wstrzymujących się". Imienny wykaz głosowania

w w/w sprawie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Następnie przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie wniosku w sprawie

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad

Zabytkami Powiatu Kolskiego na lata 2018-2021.

W głosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. W wyniku głosowania wniosek został przyjęty

20 głosami " za", O głosów "przeciw", O głosów" wstrzymujących się". Imienny wykaz glosowania

w w/w sprawie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach.

W głosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. W wyniku głosowania porządek obrad po

zmianach został przyjęty 20 glosami "za", O głosów "przeciw", O głosów" wstrzymujących się".

Imienny wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Porządek obrad po zmianach jest następujący:

l. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum.

4. Przyjęcie protokołu z XVI i XVII sesji.

5. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

6. Zapytania i interpelacje.



7. Informacja na temat bieżącej sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w

Kole.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.

9. Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2018/2019 w szkołach na terenie

powiatu kolskiego.

10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnych Rady Powiatu Kolskiego.

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego "Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego".

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym

szkołom i placówkom, dla których Powiat Kolski jest organem prowadzącym oraz trybu

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Okresowego raportu monitoringowego o stanie realizacji

Strategii Rozwoju Powiatu Kolskiego na lata 2015-2025".

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Kolskiego na

lata 2018 -2021.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/96/2019 Rady Powiatu Kolskiego z dnia

29 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających na realizację określonych

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie

Kolskim w 2019r.

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym przez

CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrada Cezarego Łakomego.

18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2019r.

19. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Powiatu Kolskiego na lata 2019-2027.

20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

21.Wolne głosy i wnioski.

22. Zamknięcie obrad.

Ad 5. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Starosta Robert Kropidłowski przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek

zespolonych za okres lipiec- sierpień. Materiały te stanowią załącznik nr 6 do protokołu.



Starosta Kolski podczas referowania sprawozdania wspomniał, że w planach jest budowa północnej

obwodnicy miasta Koła. Zadaniem obwodnicy będzie wyprowadzenie ruchu tranzytowego z z ul.

Toruńskiej w Kole poprzez Sosnową, wiadukt nad linią kolejową, skrzyżowanie z drogą

wojewódzką 270, do skrzyżowania z drogą krajową 92 w m. Chojny. Powyższe zadanie zostanie

zrealizowany pod warunkiem wejścia w życie programu rządowego 100 obwodnic. Czas

aplikowania pod inwestycję wyniesie około 2 lat. Na koniec Starosta dodał, że odbyło się spotkanie

dotyczące realizacji inwestycji "Budowa północnej obwodnicy miasta Koła". Na tym spotkaniu

deklaracje udziału w inwestycji wyrazili także Burmistrz Miasta Koła iWójt Gminy Koło.

Ad 6. Zapytania i interpelacje.

Radny Radomir Piorun

Zaproponował podjęcie działań w celu włączenia się do akcji "Zdrowy paragon". Przedsięwzięcie

dotyczy paragonów, które klienci otrzymują za zakupy. Z przeprowadzonych badań wynika, że

paragony te zawierają szkodliwe substancje tj. bisfenol. Jest to substancja niosąca szereg

różnorodnych zagrożeń od astmy, cukrzycy, poprzez wzrost ryzyka zachorowalności na nowotwory.

Radny zachęca do zastanowieniem się nad sposobem rozwiązania tego problemu i włączenia się w

w/w akcje.

Ad 7. Informacja na temat bieżącej sytuacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej w Kole.

Dyrektor SP ZOZ w Kole Pani Iwona Wiśniewska przekazała informacje na temat bieżącej sytuacji

szpitala: ogłoszony został konkurs na zakup urządzeń medycznych oraz wyposażenia bloku

operacyjnego SP ZOZ w Kole; wyłoniono dostawcę ambulansu typu C na potrzeby Zespołu

Ratownictwa Medycznego, dotacja na zakup ambulansu pochodzi z Ministerstwa Zdrowia i

podmiotu tworzącego; uruchomiona została akcja "Bezpłatne badania wykrywania wirusa HCV w

Powiecie Kolskim"; Komisja Spraw Społecznych odbyła wyjazdowe posiedzenie w SP ZOZ w

Kole, radni mieli okazje zobaczyć blok operacyjny oraz Oddział Chirurgii.

Przystąpiono do dyskusji

Radny Lech Spliter zadał pytanie czy szpital zapłacił wykonawcy pierwotnemu za wykonane do

tej pory prace oraz czy szpital poniesie koszty za wykonanie poprawek przez wykonawcę

zastępczego.



Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska odpowiedziała, że wykonawca zastępczy wykonuje

poprawki, ale również zadania, które w ogóle nie zostały wykonane przez pierwotną firmę

budowlaną. W kwestii rozliczenia finansowego z firmą, która budowała obiekt szpital nie doszedł

do porozumienia, gdyż wystąpił konflikt pomiędzy wykonawcą i podwykonawcą w związku z tym

podjęto decyzje o złożeniu środków w depozycie sądowym. Ostatecznie sąd zdecyduje kto otrzyma

te środki.

Przewodniczący rady Marek Świątek zadał pytanie kto zakwestionował wykonane prace przez

firmę, która wybudowała nową część szpitala oraz czy wyznaczona została osoba, która będzie

sprawowała nadzór nad wykonaniem poprawek przez wykonawcę zastępczego?

Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska wyjaśniła, że poprawki zostały wskazane przez

pracowników szpitala, którzy będą użytkownikami bloku operacyjnego i pielęgniarkę

epidemiologiczną. Poprawki wynikają m.in. z faktu niewłaściwego zastosowania materiałów oraz

farb, które nie posiadały odpowiednich certyfikatów.

Przewodniczący rady Marek Świątek uważa, że Zarząd powimen zastanowić Się nad

zatrudnieniem osoby, która będzie miała nadzór nad poprawnym wykonaniem prac w nowej części

obiektu.

Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska wyjaśniła, że jest możliwość zatrudnienia fachowca

medycznego, który oceni realizację zadań, jednak trzeba się liczyć z tym, że będą to kolejne koszty

dla szpitala.

Starosta Robert Kropidłowski podkreślił, że Zarząd Powiatu nie prowadzi formalnie inwestycji

tylko SP ZOZ w Kole i to w gestii dyrekcji jest zatrudnienie kompetentnej osoby.

Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska wyjaśniła, że niedawno uczestniczyła na forum rynku

zdrowia i nawiązała kontakt z osobą, która kwalifikuje się w budownictwie medycznym, podejmie

działania w celu zatrudnienia w/w osoby.

Radny Mariusz Kozajda popiera inicjatywę zatrudnienia wykwalifikowanej osoby do nadzoru

nad wykonywanymi poprawkami, koszt zatrudnienia takiej osoby powinna pokrywać firma, która

pierwotnie realizowała zadanie. Poprawek jest bardzo dużo, zwrócił się do p. Wiśniewskiej o

wskazanie jakie poprawki należy wykonać.

Radny Rafał Lawniczak nowo wybudowana część szpitala powinna być oddana jak najszybciej,

powołanie biegłego powinno nastąpić jak najszybciej, gdyż wydana ekspertyza pozwoli na ustalenie

winnego powstałych wad i wówczas będzie można ubiegać się od odszkodowania.

Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska wymieniła jakie prace zostały zakwestionowane, są to:



zastosowano niewłaściwą technologię wykończeniową sal operacyjnych, gdyż farba

antybakteryjna jest dopuszczalnym rozwiązaniem, ale me najlepszym i nie funkcjonalnym,

ściany powinny być pokryte płytami aluminiowymi lub szkłem, wówczas jest łatwiejsza

dezynfekcja takiej powierzchni;

- płytki ścienne we większości pomieszczeniach znacznie odstają od ścian, stwarza to problem z

dezynfekcją ich powierzchni, płytki powinny być zamontowane pod sufit;

- w łazience dla personelu zamontowano po dwie kabiny prysznicowe;

- w bloku operacyjnym widoczne są uszkodzenia podłogi;

- w pomieszczeniach technicznych przy otwieraniu drzwi jedne zachodzą na drugie;

- wykładzina podłogowa w miejscu gdzie była pofałdowana jest wymieniana przez wykonawcę

zastępczego, jest obawa, że w przypadku użytkowania wózków mogą powstać uszkodzenia w

miejscu złączenia wykładzin;

nie wszystkie drzwi otwierają SIę we właściwym kierunku, zdarzają się przypadki, że drzwi

nachodzą na siebie;

- sufity były wykonane z niewłaściwego materiału i należało je wymienić;

Starosta Robert Kropidłowski dopytał czy szpitalu jest osoba, która porównuje czy wykonane

poprawki są zgodne z projektem?

Dyrektor SP ZOZ Iwona Wiśniewska wyjaśniła, że obecnie pracownicy szpitala zwracają

uwagę na usterki, nadmieniła, że wykonawca nie zawsze stosował się do założeń projektu, jak np.

w kwestii zastosowania materiałów, ale sprawy złego montażu drzwi, to kwestia zaprojektowania

przez architekta.

Radny Ryszard Kasiorek

Zdaniem radnego pewne usterki można usunąć, ale są też takie które ciężko będzie zlikwidować,

np. zamiast drzwi wahadłowych są drzwi otwierane w jedną stronę przez które trudniej będzie

przetransportować pacjenta po operacji. Korytarze są wąskie, budzi to obawy w kwestii uzyskania

odbiorów przez odpowiednie służby.

Radny Łukasz Królasik zaproponował, aby dyrekcja szpitala poprosiła straż pożarną i sanepid,

aby udały się do szpitala i podpowiedziały co przy odbiorze stanowiłoby największy problem.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole.



Naczelnik Wydziału Kadr, Płac iZdrowia Lilla Urbaniak przedstawiła projekt uchwały. Strata netto

w SP ZOZ w Kole za 2018r. wyniosła l 020 533,28 zł, w związku z powyższym dyrektor szpitala

sporządziła program naprawczy. Program naprawczy sporządzony jest na lata 2019-2021 i został

szczegółowo omówiony na posiedzeniu Zarządu oraz Komisji Spraw Społecznych.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała

projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

zatwierdzenia Programu Naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w

Kole. W glosowaniu imiennym udział wzięło 20 radnych. Wjego wyniku uchwala została podjęta

20 głosami "za", O głosów "przeciw" i O głosów" wstrzymujących się". Imienny wykaz głosowania

w w/w sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Uchwała została podjęta. oznaczona Nr XVIIII 12612019 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad 9. Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2018/2019 w szkołach na

terenie powiatu kolskiego.

Informacje przedstawiła naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Dorota Szkudlarek.

W roku szkolnym 2018/2019 szkoły funkcjonowały bez zastrzeżeń, matury przebiegły pomyślnie.

Następnie pani Szkudlarek przedstawiła krótkie informacje na temat szkół:

- W Liceum OgólnokształcCjcym - poziom nauczania jest bardzo wysoki. W roku szkolnym uczyło

się 571 uczniów w 21 oddziałach. Szkoła dba o przystosowanie społeczne uczniów oraz rozwój

potrzeby niesienia pomocy. Szkoła zaangażowana jest w życie kulturalne i sportowe. Szczególne

podziękowania zostały skierowane do pani Sylwii Pokrywczyńskiej za zaangażowanie w życie

kulturalne uczniów.

- Zespół Szkól Technicznych w Kole- jest placówką nowoczesną, dynamiczną, stale rozwijająca się.

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom, dyrekcja szkoły podjęła współpracę z lokalnymi

przedsiębiorcami w zakresie możliwości odbycia przez uczniów praktyki zawodowej w danej

jednostce. W placówce nie ma bazy sportowej.

- Zespół Szkół Ekonomiczno- Administracyjnych w Kole- szkoła ma wysoki poziom kształcenia,

godna pochwały jest dobra współpraca dyrekcji placówki z władzami powiatu kolskiego.

Zdawalność matur w szkole była wyższa niż średnia wojewódzka. Osiągnięcia uczniów w

rywalizacji sportowej są wysokie



- Zespół Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Koście/cu - jako pierwsza ze szkół

zawarła umowę partnerską z KHBC w zakresie uprawy roślinnej. Dzięki temu młodzież będzie

uczęszczała na praktyki i lekcje pokazowe. Warto wspomnieć o lekcjach tańca oraz ciekawych

kierunkach kształcenia tj. technik ekonomista, technik żywienia i usług gastronomicznych. Brak sali

gimnastycznej.

- Dzieci uczące się w Zespole Opiekuńczo- Edukac1(.jno - Wychowawczym w Kole mają wielkie

pokłady miłości dla każdego kto ich odwiedza. Dzieci, które pobierają naukę w ZOEW czują się

bezpieczne, kochane i dowartościowane. Brakuje bazy sportowej, ostatnio oddano do użytku plac

zabaw obok placówki.

Przystąpiono do dyskusji

Radna Alicja Wapińska nadmieniła, że w tym roku Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę

w ZSE-A w Kole, korzystając z okazji składa podziękowania dyrektorowi szkoły za merytoryczne

przygotowanie dokumentacji dla członków Komisji.

Radny Ryszard Kasiorek wspomniał, że na początku roku szkolnego uczniowie zaniepokojeni

byli czy zostaną przyjęci do szkół, gdyż liczba miejsc była ograniczona. Poza tym nawiązał do

tematu odbywania praktyk zawodowych przez uczniów. Jako pracodawca, który organizuje

praktyki dla uczniów w swoim zakładzie pracy, namawia do tego, aby szkoły w powiecie kolskim

nawiązały współpracę z cechem rzemiosł różnych. Uczniowie poprzez praktyki mają przekazaną

wiedzę, którą wykorzystają w pracy. Pracodawcy, gdzie odbywają się praktyki często pokrywają

koszty sprzętu i materiałów dla takiego praktykanta. Uczniowie po odbyciu praktyk otrzymują

świadectwo ukończenia szkoły i zgodnie z umową mają obowiązek przystąpienia do egzaminu

zawodowego, dopiero po pozytywnym zdaniu egzaminu pracodawca może ubiegać się o refundacje

kosztów kształcenia. Zdarzają się jednak przypadki, kiedy uczniowie nie są zainteresowani pracą u

danego pracodawcy i decydują się na wyjazd za granicę, wówczas pracodawca nie otrzyma

refundacji. Jest to jeden z problemów, który należy rozwiązać

Naczelnik Dorota Szkudlarek odpowiedziała, że od 2 lat było wiadomo, że gimnazja będą

wygaszane, szkoły były przygotowane na podwójny nabór. Obecnie jest wolnych 12 miejsc.

Popiera współpracę z cechem rzemiosł rożnych. Zdaniem pani Szkudlarek praktycznie każdy uczeń

szkoły zawodowej jest zobowiązany do odbycia praktyk, które wdrożą go w realia wykonywanego

zawodu. Obecnie można zauważyć duży spadek specjalistów, którzy ukończyli szkoły zawodowe.

Zgadza się, w kwestii finansowania praktyk, może to być jednym z powodów, że coraz częściej

brakuje miejsc, w których uczniowie mogą odbywać praktyczną naukę zawodu. Coraz mniej

uczniów zainteresowanych jest kształceniem zawodowym, należy podejmować wszelkie działania,



aby ta dziedzina zawodowa nadal stała się atrakcyjna dla uczniów.

Radny Waldemar Banasiak Zarząd powiatu był z wizytacją w Zespole Szkół Technicznych w

Kole i faktycznie szkoła nie ma zaplecza sportowego. Podkreśla, że szkoła posiadała dobrze

wyposażoną salę chemiczną i uczniowie mogli pobierać naukę w technikum chemicznego. W

związku z powyższym zadał pytanie czy nauczanie w technikum chemicznym będzie

kontynuowane?

Naczelnik Dorota Szkudlarek potwierdziła, że planowane jest uruchomienie w ZST kierunku

technikum chemicznego. Korzystając z okazji podziękowała Zarządowi Powiatu za

przeprowadzone w okresie wakacyjnym remonty w szkołach.

Ad 10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.

Przewodniczący rady oraz Starosta Kolski zreferowali informacje o złożonych oświadczeniach

majątkowych.

Przewodniczący rady Marek Świątek poinformował, że wpłynęły informacje od Wojewody

Wielkopolskiego, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kole, Naczelnika Urzędu Skarbowego w

Koninie, w których podano, że wszystkie wymagane przepisami prawa osoby złożyły oświadczenia

majątkowe w wymaganym ustawowo terminie i podczas analizy stwierdzono kilka uchybień.

Wszystkie osoby, które nie dopełniły obowiązku prawidłowego wypełniania oświadczania, złożyły

korektę do oświadczenia majątkowego. Informacje stanowiq załqcznik nr 10 do protokołu.

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 2018/2019, w tym o wynikach matur i

egzaminów zawodowych została przyjęta przez aklamację. Informacja ta stanowi załqcznik nr 9 do

protokołu.

Przerwa w obradach od godz. 14.40-15.00

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Kodeksu Etyki Radnych Rady Powiatu

Kolskiego.

Wiceprzewodniczący rady Ryszard Kasiorek odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Dyskusji

nad projektem uchwały nie było.



Przewodniczący rady Al/arek Świątek poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia

Kodeksu Etyki Radnych Rady Powiatu Kolskiego. W głosowaniu imiennym udział wzięło 17

radnych. Wjego wyniku uchwała została podjęta 17 głosami " za", O głosów "przeciw " i O głosów

"wstrzymujących się". Imienny wykaz glosowania w w/w sprawie stanowi załącznik nr 11 do

protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/III 127 /2019 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu honorowego "Za Zasługi dla Powiatu

Kolskiego" .

Zastępca przewodniczącego Komisji Honorowej Marek Świątek odczytał uzasadnienie do projektu

uchwały. Przyznanie wyróżnienia "Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego" dla śp. Wieńczysława

Oblizajka jest wyrazem najwyższego wyróżnienia i uznania Rady Powiatu Kolskiego za Jego wkład

w działalność społeczną, kulturalną i gospodarczą, która przyczyniła się do rozwoju Powiatu

Kolskiego.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie nadania

tytułu honorowego" Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego". W głosowaniu imiennym udział wzięło 19

radnych. Wjego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami" za", O głosow "przeciw" i O głosów

"wstrzymujących się ". Imienny wykaz glosowania w w/w sprawie stanowi załącznik nr 13 do

protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIIII 12812019 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Rafał Lawniczak jako przewodniczący Klubu PSL dziękuje za jednomyślne podjęcie

uchwały. Inicjatywa uhonorowania śp. Wieńczysława Oblizajka wyszła od Klubu PSL, ale

wszyscy radni podpisali się pod stosownym wnioskiem. Dotychczas żaden radny nie został

uhonorowany tytułem "Za Zasługi dla Powiatu Kolskiego", śp. Wieńczysław Oblizajek jest

pierwszym, który został wyróżniony tym zaszczytnym tytułem.

Radna Alicja Wapińska również podziękowała za jednomyślne uhonorowanie śp. Wieńczysława

Oblizajka.

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji

niepublicznym szkołom placówkom, dla których Powiat Kolski jest organem

prowadzącym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich wykorzystania.



Naczelnik Dorota Szkudlarek poinformowała, że uchwała określa tryb udzielania i rozliczania

dotacji niepublicznym szkołom i placówkom o uprawnieniach szkół i placówek publicznych oraz

trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Przewodniczqcy rady Marek Świqtek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia

trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom i placówkom, dla których Powiat

Kolski jest organem prowadzqcym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich

wykorzystania. W głosowaniu imiennym udział wzięło 19 radnych. Wjego wyniku uchwała została

podjęta 19 głosami " za", O głosów "przeciw" i O głosów" wstrzymujqcych się". Imienny wykaz

głosowania w w/w sprawie stanowi załqcznik nr 15 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIIII 12912019 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Naczelnik Dorota Szkudlarek przedstawiła projekt uchwały. "Strategia Rozwoju Powiatu Kolskiego

na lata 2015 - 2025" jest dokumentem wyznaczającym najistotniejsze kierunki rozwoju Powiatu.

Co trzy lata w okresie obowiązywania strategii należy opracować raport monitoringowy o stanie

realizacji strategii. Raport monitoringowy został opracowany na podstawie informacji

dostarczonych przez powiatowe służby, inspekcje, jednostki organizacyjne, szkoły i placówki

oświatowe, dla których Powiat Kolski jest organem prowadzącym.

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Okresowego raportu monitoringowego o stanie

realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Kolskiego na lata 2015-2025".

Dyskusji nad projektem uchwały nie było. Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt

uchwały.

Przewodniczqcy rady Marek Świqtek poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia

" Okresowego raportu monitoringowego o stanie realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Kolskiego na

lata 2015-2025". W glosowaniu imiennym udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwała

została podjęta 19 głosami" za", O głosów "przeciw" i O głosów" wstrzymujqcych się". Imienny

wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załqcznik nr 17 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIIII 13012019 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu

Kolskiego na lata 2018 -2021.



Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Dorota Szkudlarek poinformowała, że zgodnie z

przepisami prawa Zarząd Powiatu sporządza na okres 4 lat program opieki nad zabytkami. W dniu

26.03.2018r. Wielkopolski Wojewódzki Konserwator Zabytków pozytywnie zaopiniował w/w

program. Podstawą do sporządzania programów opieki nad zabytkami powiatu jest ewidencja

zabytków gminnych.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia

Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Kolskiego na lata 2018 -2021. W głosowaniu imiennym

udział wzięło 19 radnych. W jego wyniku uchwala została podjęta 19 głosami "za", O głosów

"przeciw" i O głosów n wstrzymujących się n. Imienny wykaz glosowania w w/w sprawie stanowi

załącznik nr 19 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIIII 13112019 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/96/2019 Rady Powiatu Kolskiego

z dnia 29 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia wysokości środków finansowych

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepelnosprawnych przypadających na

realizację określonych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób

niepełnosprawnych w Powiecie Kolskim w 2019r.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kole Agnieszka Rusin omówiła projekt

uchwały. Na podstawie potrzeb zgłaszanych przez osoby niepełnosprawne z terenu powiatu

kolskiego i systematycznie napływających wniosków konieczne jest zwiększenie środków

finansowych na dofinansowanie zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocmcze

przyznawane na podstawie odrębnych przepisów w kwocie 60.000,00 zł oraz zwiększenie

dofinansowania do likwidacji barier w komunikowaniu się dla dzieci i młodzieży uczącej się i osób

w wieku aktywności zawodowej w kwocie 23470,53 zł. Zmiany w planie finansowym są wynikiem

zwrotu niewykorzystanych środków z aktywizacji osób przez Powiatowy Urząd Pracy w Kole oraz

rezygnacji wnioskodawców z dofinansowania do uczestnictwa osób niepełnosprawnych w

turnusach rehabilitacyjnych. Poza tym Pani Rusin wspomniała, że w wyniku dokonanego przez

Zarząd PFRON podziału dodatkowej kwoty zwiększającej środki dla Powiatu Kolskiego na

realizację zadań w 2019 roku z uwzględnieniem wzrostu środków Funduszu z przeznaczeniem na

dofinansowanie kosztów pobytu jednego uczestnika w WTZ wystąpiła konieczność zwiększenia

zobowiązania dotyczącego dofinansowania kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej w

kwocie 25 500,00 zł.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.



Przewodniczący rady Marek Świqtek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany

uchwały Nr XIV/96/2019 Rady Powiatu Kolskiego z dnia 29 sierpnia 2019r. w sprawie ustalenia

wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

przypadających na realizację określonych zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej

osób niepełnosprawnych w Powiecie Kolskim w 2019r. W głosowaniu imiennym udział wzięło 19

radnych. Wjego wyniku uchwała została podjęta 19 głosami "za", O głosów "przeciw" i O głosów

"wstrzymujących się ". Imienny wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załącznik nr 21 do

protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/III 13212019 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym

przez CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrada Cezarego Łakomego.

Projekt uchwały odczytał przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Marciniak.

Rada Powiatu Kolskiego po rozpatrzeniu petycji CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego

Pana Konrada Cezarego Łakomego uzupełnionej w dniu 21 sierpnia 2019r. postanawia nie

uwzględnić wniosków zawartych w petycji.

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.

Przewodniczqcy rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym przez CASUS NOSTER Kancelaria Radcy

Prawnego Konrada Cezarego Łakomego. W głosowaniu imiennym udział wzięło 19 radnych. W

jego wyniku uchwala zostala podjęta 19 glosami "za", O glosów "przeciw" i O głosów

"wstrzymujących się ". Imienny wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załqcznik nr 23 do

protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XV/III 13312019 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na

2019r.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że szczegółowo omówił proponowane zmiany na

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawił dodatkowe zmiany, które powstały po

terminie przesłania projektu uchwały (załącznik nr 25 do protokołu).

Przystąpiono do dyskusji

Radny Rafał Lawniczak

W projekcie uchwały w zakresie zadania "Budowa północnej obwodnicy Koła" kwota 30 000 zł

zostanie przeznaczona tylko na sporządzenie map?



Starosta Robert Kropidlowski

Potwierdził ten fakt, mapy będą potrzebne do sporządzenia projektu. Jest to wstępny szacunek,

prawdopodobnie jest to niewystarczająca ilość środków na ten cel.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod glosowanie projekt uchwały w sprawie

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2019r. W głosowaniu imiennym udział wzięło 19

radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta 19 glosami "za", O głosów "przeciw" i O głosów

"wstrzymujących się ". Imienny wykaz głosowania w w/w sprawie stanowi załącznik nr 26 do

protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIII/134/2019 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Ad 19. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2019-2027.

Projekt przedstawił Skarbnik Zygmunt Sołtysiak. Podjęcie uchwały wynika z następujących

przyczyn:

1. Zmiany wyniku finansowego i zmniejszenia planu przychodów z tytułu zaciągniętych pożyczek i

kredytów na rynku krajowym o kwotę 2 000 000 zł;

2. Wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2019 rok dokonanych uchwałami Rady Powiatu

Kolskiego;

3. Zmiany planu dochodów majątkowych w 2020 r.

4. Wprowadzenia zmian w załączniku nr 2 polegające na:

l) Dodaniu przedsięwzięcia pn. "Kompleksowe sprzątanie pomieszczeń biurowych w budynkach

A i B Starostwa Powiatowego w Kole przy ul. Sienkiewicza 21123 oraz ul. Sienkiewicza 27" w

związku z potrzebą zabezpieczenia środków na przeprowadzenie przetargu nieograniczonego.

Łączne nakłady finansowe: 367200,00 zł.

2) Dodaniu przedsięwzięcia pn. "Świadczenie usług Ochrony Osób i Mienia w budynkach oraz

zespołu garaży Starostwa Powiatowego w Kole znajdujących się przy ul. Sienkiewicza 21/23 i ul.

Sienkiewicza 27" w związku z potrzebą zabezpieczenia środków na przeprowadzenie przetargu

nieograniczonego. Łączne nakłady finansowe: 525 600,00 zł.

Przystąpiono do dyskusji

Radna Alicja Wapińska

Radna zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie dlaczego na usługi sprzątania zaproponowano do

zabezpieczenia kwotę 367200,00 zł. Dzieląc w/w kwotę przez 3 lata, otrzymujemy 122400,00 zł,

dla osób które świadczą usługi miesięcznie ten koszt wyniesie 8 000,00 zł. Nie sądzi, żeby

jakikolwiek przedsiębiorca za tę kwotę podjął się świadczenia usług.



Skarbnik Zygmunt Soltysiak

Ustosunkowując się do zapytania radnej Alicji Wapińskiej wyjaśnił, że kwoty podane w projekcie

uchwały w zakresie usług sprzątania i ochrony zostały zaproponowane przez Wydział

Organizacyjny, kwota ta jest większa o 20% niż w latach ubiegłych. Skarbnik podkreślił, że łączna

kwota na usługi sprzątania i ochrony na okres 3 lat wynosi ok. 900 000,00. Umowy na powyższe

usługi są zawarte do końca roku, w związku z tym należy ogłosić przetarg w tym zakresie.

Wicestarosta Sylwester Chęciński

Na jednym z posiedzeń Zarządu poddano pod dyskusję kwestie kontynuacji usług ochrony w

Starostwie Powiatowym. Od 20 lat nie było żadnych zdarzeń, w których ochrona by

interweniowała. Rozważany jest pomysł zastosowania ochrony zewnętrznej z pilotem napadowym.

Temat jest do przedyskutowania.

Radna Alicja Wapińska Zgadza się z wypowiedzią wicestarosty w sprawie usług ochroniarskich,

bo faktycznie przez 20 lat nie było żadnego zdarzenia, jednak uważa, że usługi sprzątania powinny

być bardziej docenione.

Radny Rafał Lawniczak

Rada Powiatu obecnie zabezpiecza proponowane przez Wydział kwoty, jeżeli w przetargu środki

nie wystarczą, wówczas Rada uchwałą zwiększy te środki.

Przewodniczący rady Marek Świątek podsumowując dyskusję powiedział, że temat dalszego

świadczenia usług ochrony będzie kwestią do przedyskutowania na komisji.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Marek Świątek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie

wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu kolskiego na lata 2019-2027.

W głosowaniu imiennym udział wzięło 18 radnych. W jego wyniku uchwała została podjęta

18 głosami" za", Ogłosów "przeciw" i Ogłosów" wstrzymujących się ", Imienny wykaz głosowania

w w/w sprawie stanowi załqcznik nr 28 do protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVIII/135/2019 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Ad 20. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

Nie było

Ad 21.Wolne głosy i wnioski.

Radny Ryszard Kasiorek



Proponuje wyróżnienie drużyn strażackich, które zajęły czołowe miejsca na zawodach

pożarniczych na szczeblach ogólnopolskich w roku 2019. A także uhonorowane innych

organizacji i osób w powiecie kolskim, które zajęły wysokie miejsca w różnych konkursach i

zawodach na szczeblu ogólnopolskim.

Starosta Robert Kropidlowski

Potwierdził, że imponujące są osiągmęcia mieszkańców powiatu kolskiego. Zarząd Powiatu

rozważa koncepcje organizacji Gali, na której zostaną zaproszone wszyscy laureaci. Obecnie trwają

pracę nad organizacją w/w Gali.

wyznaczonym mIeJSCU.

Radny Jarosław Sobański

Radny zwraca się z prośbą o pilną interwencje w zakresie ustawienia znaku STOP na

skrzyżowaniu ul. Rejtana - ul. Szkolnej w Przedczu. Radny wspomniał, że na tym skrzyżowaniu

dochodzi do częstych zdarzeń drogowych. Konsultację w tej sprawie radny przeprowadził z

dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, który potwierdził celowość montażu znaku w

Radna Alicja Wapińska poinformowała, że Komisja Rewizyjna w dniu 20 września 2019r.

przeprowadziła kontrolę w Powiatowym Zarządzie Dróg w Kole w zakresie realizacji

inwestycji związanej z remontem dróg powiatowych przeprowadzonych w 2018r. Kontroli

poddano dokumentację związana z inwestycją:

l) "Rozbiórka istniejącego obiektu mostowego i budowa przepustu w ciągu drogi powiatowej nr

3407P w miejscowości Bierzwienna Długa Wieś",

2) "Przebudowa ul. Przemysłowej w Kole".

Następnie odczytała wnioski Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.

W dalszej kolejności radna zwróciła się do Starosty Kolskiego w kwestii rozważenia

możliwości retransmisji obrad sesji Rady Powiatu również w telewizji kablowej. Radna

nadmieniła, że szef Klubu Porozumienie dla Miasta Koła Rady Miejskiej w Kole

poinformował o zamieszczeniu w budżetu miasta Koła na 2020r. zadań dot. remontu ulic, o

których radna wcześniej wnioskowała tj. ul. PCK i ul. Broniewskiego.

Ad 22. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący rady Marek Świątek zamknął obrady XVIII sesji o godz. 1600

Protokółowała:
PRZEWODNICZĄ.CY

Rady Powiatu olskiego
/Mt:!f 5tJ!p/?
Marek Świ,(tek

Malwina Morzycka
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